
Izaslanik Dragutin Rodić uputio je pitanje Ministarstvu vanjske trgovine i 

ekonomskih odnosa BiH, koje glasi: 

 „Prema podacima, u BiH je za prvih 11 mjeseci ove godine uvezeno oko  33.650 tona mesa i 

klaničkih proizvoda u vrijednosti od oko 120 milijuna KM. Domaći proizvođači na ukupnom 

tržištu mesa sudjeluju sa svega 10 do 15%. U  najtežoj situaciji su domaći proizvođači koji se 

isključivo oslanjaju na domaću stočarsku proizvodnju. Interesira me sljedeće: 

1.  Je li ovaj uvoz kontroliran i  je li utvrđena kvaliteta uvezenog mesa? 

2.  Što je moguće poduzeti i poduzima li se što kako bi se stimulirala domaća 

proizvodnja i smanjio debalans u vanjskotrgovinskom prometu na ovom području?“ 

 


